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Susteren, 9 februari 2020 
 

Notulen vergadering 5 februari 2020 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 

5 februari 2020. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  John Schulpen, Armand Gielen, Peter Feijen en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Jac van de Winkel, Marlies Koks, Jan Baar, Pierre Wagemans, Clarence Pielaat en Jo Franken. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: Maria Gijzels & André Gerhards. 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas, en Jan Cremers. 
 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen.  

Ton Ory deelt mee dat Maria Gijzels en André Gerhards zijn afgemeld.  

Problemen over de Julianatunnel, opgebracht door Jac, worden door John verwezen naar punt 5.B van de agenda. 

Peter reageert op de mail “Verplichte consumpties” van Monique Meuffels. Hij deelt mee dat bij het sluiten van NOAV 

buitenlocatie met Menswel en de gemeente afspraken gemaakt zijn n.a.v. de derving van inkomsten van de club. Zij 

maken met eigen “personeel” gebruik van de keuken en bar, conform gemaakte afspraken. Menswel verlangt wel dat 

iedereen, die buiten de NOAV-uren op zaterdag en tijdens thuiswedstrijden gebruik maakt van de kantine, tot een 

consumptie verplicht is omdat zij anders vanwege inkomstenderving de exploitatie niet rond krijgen. Dus van 

oneigenlijk gebruik door NOAV is geen enkele sprake. 

Marlies geeft aan dat zij door raadscommissie-vergaderingen afgelopen jaar niet in staat was de DR-vergaderingen bij 

te wonen. Vanwege het annuleren van een dergelijke vergadering, kon zij er vanavond wel bij zijn. 
 

B. Vaststellen agenda. 

Ton stelt voor om één agendapunt toe te voegen t.w. “Medisch afval”. De toegestuurde agenda wordt verder zonder 

aanpassingen vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 8 januari 2020 worden doorgenomen.  

Er zijn verder geen opmerkingen. De notulen worden geaccordeerd en door John en Ton geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 jan. t/m 3 feb. 2020 is toegestuurd. Ton geeft aan dat voor de meeste 

stukken er een bijpassend agendapunt voor vanavond bestaat. Jac geeft aan dat hij het mailverkeer over de tunnels mist 

in de het overzicht. Er zijn geen verdere bijzonderheden. 
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 5 feb. 2020.  

In de afgelopen periode zijn de gemeentelijke subsidie voor 2020 gestort en de bankkosten betaald.  

Batig saldo: 1.732,51 
 

B. Kascontrole 2019. 

De Kascontrole 2019 wordt na afloop van deze vergadering uitgevoerd. Het resultaat komt in maart aan de orde. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 

A. Verkeerssituatie Raadhuisstraat / Winkelstraat: 

Dhr. Verhaegh heeft de situatie bekeken maar ziet geen reden tot aanpassingen. Het betreft een 30 Km-zone waar 

rechts gewoon voorrang heeft. Wanneer er in de toekomst ter plekke groot onderhoud wordt uitgevoerd, zullen de 

witte stenen vervangen door een soort van dezelfde kleur als de rest. De witte drempel zorgt voor wat verwarring. 
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B. Onderhoud tunnels E-S: 

Jac vraagt zich af waarom er aan de diverse tunnels geen fatsoenlijk onderhoud door de gemeente wordt gepleegd. 

De aanwezigen maken hem duidelijk dat de tunnels onder de N-276 de provincie en de tunnelbak van de Julianatunnel 

Prorail als eigenaar hebben. Het “Tunnelvisie” project van Armand heeft duidelijk gemaakt dat, in ieder geval, de 

provincie er weinig tot niets aan doet. Zelfs niet toen men over de abominabele staat van de Louerstraat-tunnel repte. 

Die tunnel heeft permanent te lijden onder iemand uit Dieteren die met vet en glas strooit. Omdat onomstotelijk 

bewijs ontbreekt, kan de bewuste persoon er (nog) niet op aangesproken worden. De mogelijkheden van 

cameratoezicht worden besproken, maar Clarence geeft aan dat dit in de openbare ruimte niet zo simpel ligt. 

Er blijkt tevens misvatting tussen Jac en Marlies over het wel of niet functioneren van het voetgangers-

waarschuwingslicht in de Julianatunnel. Meldingen hierover liggen echter bij de gemeente en wachten op herstel. 
 

C. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Bijeenkomst platform A2VK, 9 jan 2020 MFC Berg a/d Maas. 

Ton heeft aan deze bijeenkomst deelgenomen. Hoofdthema was de verduidelijking van verschillen tussen het 

Ontwerp Tracé Besluit (OTB) en het Tracébesluit (TB). Verschillen spitsen zich toe op de geluidswallen en -

schermen langs het tracé. Alles bij elkaar wat kleine aanpassingen. De presentatie is aan iedereen toegestuurd. 

Ook zegde iedere partij haar deelneming toe aan het vervolg van het A2VK platform tijdens de voorbereiding, de 

planning en de uitvoering. 
 

2) Artikel DDL “na de ondertekening TB”. 

Het betreffende artikel in Dagblad de Limburger (DDL) was eigenlijk een reflectie van hetgeen er op 9 jan. is 

besproken. Ook dit artikel is aan iedereen toegestuurd.  
 

D. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Overleg 5 varianten, 22 jan. 2020, Kasteel Wolfrath. 

Ton heeft aan dit overleg deelgenomen. Aangegeven werd dat tussen medio en eind februari er één 

voorkeurkeuze moet liggen, komend uit de 5 beschikbare varianten. De vertegenwoordigers van Nieuwstadt en 

Susteren geven de voorkeur aan de z.g. “Randweg-varianten” en dat hoeft voor hen niet per sé de sobere te zijn. 

De indruk bestaat dat de sobere varianten sowieso de voorkeur genieten, omdat zelfs die het beschikbare budget 

al overschrijden. Pierre geeft aan dat er door de gemeenteraad, tijdens het bezoek van dhr. Bovens afgelopen 

maandag, op is aangedrongen niet op de zuinige toer te gaan, maar desnoods te kiezen voor de duurste variant. 

Tijdens het overleg van 22 jan. heeft Ton na afloop gesproken met DirkJan van der Hoven van de Groene 

Sporenwolf (GSW) uit Nieuwstadt. Hij heeft voorgesteld om in een gezamenlijk schrijven de wethouders Ruijten 

en Meuwissen een Susteren-Nieuwstadt overleg te laten samen roepen om duidelijk te maken dat de 

verkeersveiligheid van hun bewoners niet het kind van de rekening mag worden bij de uitbreidingsplannen van 

VDL. Ze willen tevens aandacht voor de verkeersdruk en daarmee de reductie van woongenot van de inwoners in 

Nieuwstadt als gevolg van sluipverkeer op het Onderliggend Wegennet (OWN) bij o.a. filevorming en vertraging. 

Ton heeft een concept schrijven opgesteld dat nu door de Nieuwstadt-vertegenwoordigers gezamenlijk wordt 

aangevuld. 
 

6. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Stand van zaken. 

Marcel Boreas voorziet ons met regelmaat van artikelen in de pers over de voor en tegens van de Energietransitie. 

Ook Ton verspreidt soms artikelen die voorbijkomen. Sommige worden gedeeld met de leden. Binnen de Energie-

coöperatie is het vrij rustig, mede omdat enkele bestuursleden, waaronder de voorzitter, zijn afgetreden. Vandaag 

staat er op de gemeente-pagina van ’t Waekblaad een bericht van de coöperatie over de gevraagde subsidie en 

hetgeen men er mee van plan is, zoals o.a. een Energie-winkel in Echt. 
 

7. Voorstellen tot aanvulling / verjonging bestuur. 

Het agendapunt is op verzoek van Armand op de agenda geplaatst. John stelt voor om in eerste termijn aan iedereen de 

gelegenheid te bieden om ideeën hiervoor op te sommen. 

Armand stelt voor om telkens een jaarverslag samen te stellen en dit zowel op de website als ook in ’t Waekblaad op te 

nemen. De aanmaak van flyers met DR-info en deze huis-aan-huis verspreiden. De deelname aan jaarmarkten en 

braderieën en daarnaast mond-tot-mond reclame. 

Clarence stelt voor om de aandacht te richten op de verschillende leeftijdsgroepen, zoals 16 – 23, 24 – 40, 40 – 60 en 60+. 

Die groepen actief benaderen, bv. op het Connect-college, over wat de DR voor hen kan betekenen en wat zij verwachten 

van een DR en wat hun rol in een DR zou kunnen zijn? Aangeven dat de DR de verbinding vormt tussen burger en 

gemeente (Raad & College), verkondig dat op jaarmarkten, braderieën d.m.v. gesprekken en vragenlijsten, schakel 

jongerenwerkers in en tracht op die manier je achterban te verbreden. 
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Marlies stelt dat elke vereniging kampt met een soortgelijk probleem. Vernieuwen van een bestuur lukt niet of nauwelijks, 

hoewel mensen wel in een werkgroep ondersteuning bij een afgebakend onderwerp-thema willen bieden, maar dan 

slechts voor een korte termijn. 

Peter ziet kansen voor publicaties primair op sociale media, zoals Facebook, Twitter, Instagram, omdat dat de aangewezen 

middelen zijn om jeugd en jongvolwassenen te bereiken. De website is daar niet het juiste middel voor. 

Jan ziet heil in het stellen van vragen via flyers, terwijl Pierre voorstelt om met Sint Joost in contact te treden. Die hebben 

recent een informatieboekwerk uitgegeven waarin elke vereniging zich kon profileren. 

John stelt voor om aan toekomstige (bestuurs)leden te verduidelijken dat betrokkenheid afhangt van tijd en onderwerp. 

Hij stelt tevens voor om de opgegeven ideeën in de notulen van de DR-vergadering op te nemen, deze thuis op zich te 

laten werken en daar in de volgende DR-vergadering van woensdag 4 maart verder over te brainstormen. 
 

8. Rondvraag. 

Marlies Koks: deelt mee dat er op basis van een voorstel van de commissie Armoede een nota is opgesteld waarin de 

voorwaarden worden aangegeven op welke wijze men in aanmerking komt voor een bijdrage, welke verlaagde drempel 

er thans wordt toegepast en hoe een aanvraag kan worden ingediend. Om dit op de juiste wijze breed te communiceren 

komen deze richtlijnen ook in de speciale WMO-krant van 16 maart te staan. 
 

Jac vd Winkel: stelt voor om het verbieden van het carbidschieten te ondersteunen. Vooral op de Heide vormt dit nog 

steeds een probleem. De DR ondersteunt slechts de initiatieven die door inwonersgroep zelf worden ondernomen. 
 

Peter Feijen: deelt mee dat er door de nationale sportbonden en de overheid een Nationaal Sport Akkoord is 

ondertekend om de sport daarmee sterker te promoten en voor iedereen toegankelijk te maken. Op basis daarvan heeft 

de gemeente Echt-Susteren samen met de sportverenigingen en scholen een lokaal Sport Akkoord gesloten. Daarmee 

wordt sport in de gemeente in de breedste zin uitgedragen en combinatie sport & gezondheid gepromoot. Als gevolg van 

e.e.a. komt sport ook weer nadrukkelijker in beeld op de scholen, zoals gymnastiek, zwemmen en schoolsport. 
 

Jan Baar: deelt mee, n.a.v. een eerder agendapunt “Zorgbuurthuizen”, dat in Echt-Susteren o.a. in Vastrada, de 

Eghte e.d., ruimte beschikbaar is voor de opname van patiënten die na een operatie “onnodig” een ziekenhuisbed 

bezetten. De Transitie-verpleegkundigen in het Zuyderland en het Laurentius zijn van deze capaciteit op de hoogte. 
 

Verder laat hij weten dat de groenvoorziening in de Mehre en het arboretum (bomentuin) een steeds beter aangezicht 

krijgen door aanplant, aanbod van nieuwe speeltoestellen & andere voorzieningen en door verbeterde / nieuwe paden. 
 

Ton Ory:  gaat in op het door Marcel Boreas aangedragen medisch afval probleem. Inwoners met extra veel 

medisch afval, zoals stoma- en luierafval, krijgen een tegemoetkoming van € 60 voor extra containeraanbiedingen. Marcel 

vindt dat niet in verhouding staan, net als het alternatief d.m.v. ondergrondse containers waarin dergelijk afval in speciale 

(betaalde) zakjes met behulp van een pas gedeponeerd kunnen worden.  Hij vindt dat extra belastend, zeker voor mensen 

met een handicap. 

Marlies & Pierre geven aan dat het systeem net in werking is, nog niet op alle punten optimaal functioneert en daarvoor 

wat tijd nodig heeft, zoals de ondergrondse containers. De wethouder houdt de vinger aan de pols, toetst met regelmaat 

het functioneren en probeert bijstellingen z.s.m. door te voeren. Wel heeft iedereen zijn bedenkingen tegen het vier-

wekelijkse ophaalritme van de grijze container in 2021, zeker bij extreem warm weer. 
 

John Schulpen: stelt voor om in de standaard agenda punt 1.A voortaan te schrappen en mededelingen op te nemen in 

de Rondvraag. Waarvan akte. 
 

9. Sluiting. 

John sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 21:15 uur. De volgende vergadering is op woensdag 4 maart. 

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 5 februari 2020; 

2. Agenda 5 februari 2020; 

3. Correspondentielijst 1 jan. t/m 3 feb. 2020.  
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BIJLAGE  2 
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BIJLAGE  3 

 


